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Valg til fakultetsstyrene 2022 

Presentasjon av den enkelte kandidat. Hovedpunkter 

 

Navn:  

Gry Rustad Pettersen 

Arbeidssted/fakultet:  

Institutt for folkehelsevitenskap, LANDSAM 

Stilling:  

PhD-kandidat 

Utdanning:  

År Fag Sted Nivå/ poeng 

2019-2020 Urbanisme 
 

Arkitektur- og designhøgskolen i 
Oslo 

Master/ 48 ECT 

2014 Prosessledelse 
 

NMBU Master/ 15 ECT 

2012-2013 Samfunnsplanlegging 
 

Høgskolen i Volda Master/ 30 ECT 

2005-2008 Offentlig politikk og ledelse Universitetet i Agder Master/ 120 ECT 

2003-2004 Statsvitenskap 
 

Distrikthøgskolen i Østfold Bachelor/ 120 ECT 

1989 Sosialt arbeid OsloMet (NKSH) Bachelor/ 180 ECT 

1992-1996 Informatikk og matematikk Distrikthøgskolen i Østfold Bachelor/ 30 ECT 

Yrkeserfaring: 

År Stilling Sted 
2020 – d.d. 
 

PhD-kandidat NMBU 

2016-2020 
 

Prosjektleder og rådgiver for oppgaver 
knyttet til urbanisme og grønn mobilitet 
 

Bypakke Nedre Glomma 

2014-2016 
 

Byplanlegger Fredrikstad kommune 

2009-2014 Prosjektleder og rådgiver for oppgaver 
knyttet til samfunnsplanlegging og 
stedsutvikling 
 

Østfold fylkeskommune 



  
Presentasjonsmal 

 

(Ref: 18/06345-5)   

       

 

 Side 2 av 2 

 

 
2008 Førstekonsulent 

 
NAV forvaltning, Østfold 

1996-2003 Kurator barneverntjenesten Sarpsborg og Halden kommuner 
 

1990-1994 Ulike engasjement som miljøarbeider Østfold fylkeskommune, Sarpsborg 
kommune, Knivsø sosialpedagogiske 
senter, Olaussens seilprosjekt 

Organisasjonserfaring/råd/styrer etc. Relevante tillitsverv og/eller ledererfaring: 

År Verv 
2019-2021 Styremedlem og leder i Halden Kooperativ 

 
2000-2015 Meddommer i Halden tingrett 

 
1997-2010 Diverse verv i lokalavdelingen av Fellesorganisasjonen, den lokale velforeningen og 

engasjement knyttet til barnas skole og fritid 

 

Hvorfor vil du bli styremedlem?: 

Å sitte som representant i fakultetsstyret er en mulighet til å påvirke veivalg for fakultetets framtid, samtidig 
som det er en arena for å bli bedre kjent med universitetets organisering og struktur. 

Hva ser du som de viktigste utfordringene for fakultetsstyret?: 

Jeg tror fakultetet har mye å hente på et godt og tett samarbeid på tvers av instituttene. I tillegg er jeg med 
min bakgrunn, opptatt av at forskning og utdanning skal være relevant og tilgjengelig for praksisfeltet. 
 


